
ایوانکوویـــچ،  برانکـــو   / وه ورزشـــی  گر
ســـرمربی عمان کـــه تیمش پـــس از یک 
باخـــت، یـــک تســـاوی و یـــک بـــرد، باید 
در دیـــدار رده بنـــدی مســـابقات کافـــا به 
مصـــاف قرقیزســـتان بـــرود، ظهـــر دیروز 
در اردوی تیـــم ملـــی فوتبال ایـــران حاضر 
شـــد. او که همراه پانادیـــچ، مارکو و فرزاد 
حبیب اللهـــی بـــه اردوی تیم ملـــی آمده 
بـــود، پـــس از خـــوش و بش بـــا بازیکنان 
تیـــم ملـــی بـــا امیـــر قلعه نویـــی و مهدی 
محمد نبی، ســـرمربی و سرپرســـت تیم 
ملی بـــه گفت و گـــو پرداخت . ســـرمربی 
پیشین پرســـپولیس و تیم ملی در جریان 
حضـــورش در اردوی ایـــران، خوش و بش 

گرمـــی بـــا برخـــی بازیکنان قدیمـــی خود 
مثـــل مهـــدی طارمـــی، رحمـــان رضایی، 
آندرانیـــک تیموریـــان، صـــادق محرمـــی، 
مهـــدی ترابـــی و... داشـــت. برانکو حتی 
بـــا ســـردار آزمون نیـــز لحظاتـــی گفت وگو 
کـــرد. ایـــن در شـــرایطی اســـت کـــه او در 
زمـــان حضـــورش در پرســـپولیس بـــا پدر 
ایـــن مهاجـــم تیـــم ملـــی دچـــار اختلاف 

شـــده بود.
تســـنیم  بـــه  ه  ر بـــا یـــن  ا ر  د نکـــو  ا بر
گفت:»ملاقـــات خیلـــی خوبـــی بـــود و از 
دیـــدن دوســـتان قدیمی ام لـــذت بردم. 
مـــا در مـــورد مســـائل مختلـــف از جمله 
بازیکنان و لیگ، بســـیار دوســـتانه بحث 

و تبـــادل نظر کردیـــم. واقعـــاً از ملاقات با 
قلعه نویـــی، نبـــی و بازیکنـــان تیـــم ملی 
لـــذت بـــردم. ایـــن مایـــه مباهـــات مـــن 
اســـت که فرصت ملاقـــات با آنهـــا را پیدا 
کـــردم.« او همچنیـــن در پاســـخ بـــه این 
پرســـش که بـــه نظرتـــان ایـــران می تواند 
بـــا قلعه نویـــی در جـــام ملت هـــای 2023 
موفـــق ظاهر شـــود؟ عنـــوان کـــرد:» بله، 
مـــن فکر می کنـــم کـــه ایـــران می تواند با 
قلعه نویـــی در جام ملت ها بـــه موفقیت 
برســـد. ایـــران تیـــم فوق العـــاده ای دارد و 
موفقیـــت تیم ملی بـــه این بســـتگی دارد 
که فدراســـیون فوتبـــال ایران و رســـانه ها 
از ایـــن تیم حمایـــت کنند. ایـــران به طور 

حتم یکی از کاندیداهـــای اصلی قهرمانی 
در جـــام ملت هـــای آسیاســـت.«

گفتنی اســـت، بازیکنان تیـــم ملی فوتبال 
ایران که عصر شـــنبه برای برگـــزاری دیدار 
نهایـــی تورنمنـــت کافا به تاشـــکند ســـفر 
کردنـــد، پیـــش از از ظهر دیروز در ســـالن 
محل اقامت، نخســـتین جلســـه تمرینی 
خـــود را برگـــزار کردنـــد. در ایـــن تمرین 
ملی پوشـــان به دو گروه تقســـیم شدند و 
زیر نظر مربیان تیـــم ملی، تمرینات بدنی 
کادر فنی را پشت سر گذاشتند. بازیکنان 
از ســـاعت ١٩ تا ٢٠:٣٠ دیـــروز هم به وقت 
محلـــی در زمین تمرینی باشـــگاه بنیادکار 

به تمریـــن پرداختند.

روزنامه الریاضیه عربستان مدعی شد

آلن هورفات سر مربی جدید استقلال
پــس از کمرنگ تر شــدن احتمال حضور جــواد نکونام به 
عنوان ســرمربی اســتقلال، این باشــگاه مذاکــره با گزینه 
هــای دیگــر را در دســتور کارش قرار داده اســت. در میان 
نام هایی که ایجنت ها به اســتقلال معرفی کرده و باشگاه 
آن را در اختیــار رســانه ها گذاشــته، اســم های جالبــی به 
چشــم می خورد. از جمله کیکه سانچز فلورس، سرمربی 
سابق اسپانیول، اتلتیکو مادرید و الاهلی امارات. کریستین 
پانوچی، ستاره سابق تیم ملی ایتالیا هم یکی از این نام های 
مطرح شده است. البته در مورد مربیان خارجی صحبت 
خاصــی نمی توان انجــام داد تا مذاکرات جدی شــود. چرا 
که عدد و رقم و شــرایط اهمیت زیــادی دارد. در این بین، 
روزنامه الریاضیه عربســتان مدعی شد که استقلال با آلن 
هورفات سرمربی کروات سابق الباطن عربستان به توافق 
یک ساله دست پیدا کرده است و قرار است که هفته آینده 

رسماً با این تیم قرارداد  امضا کند.
 

فوتبال زنان به روسیه می رود
تیم ملی فوتبال بانوان کشــورمان 2۱ تیرماه برای انجام دو 
دیدار دوســتانه به روســیه سفر می کند. شــاگردان مریم 
آزمــون کــه خــود را بــرای حضــور در رقابت هــای انتخابی 
المپیــک- اســترالیا آماده می کننــد، به مســکو می روند تا 
روزهای 23 و 27 تیرماه در شــهرهای کازان و مسکو با تیم 
ملی روســیه رقابت کننــد. تیم ملی فوتبال زنــان در گروه 
A با تیم های اســترالیا، چین تایپه و فیلیپین در انتخابی 
المپیک همگروه هستند. این رویداد هم اول تا 9 آبان ماه 

در استرالیا برگزار می شود.

حسینی سرمربی آلومینیوم شد

آلومینیوم، پس از جدایی ســیدمهدی رحمتی از نیمکت 
ایــن تیــم، طی دو هفتــه گذشــته روند انتخاب ســرمربی 
جدیــدش را در دســتور کار قــرار داد و پــس از مذاکــره بــا 
مربیان مختلف، مجتبی حسینی سرمربی فصل گذشته 

پیکان را به عنوان سرمربی جدید خود انتخاب کرد. 

تمجید AFC از نوجوانان ایران
ســایت  کنفدراســیون فوتبال آســیا پیش از بازی تیم های 
ایــران و قطــر در روز دوم مســابقات جــام ملت هــای زیــر 
۱7ســال آسیا نوشت:» اعتماد به نفس در اردوی تیم ملی 
ایران بالا اســت و آنها خودشــان را برای بازی  روز دوشنبه 
مقابل قطر آماده می کنند. آسیای میانه ای ها روز جمعه به 
پیروزی چشمگیر 6-۱ مقابل افغانستان دست پیدا کردند 
و حسین عبدی سرمربی تیم از بازیکنانش می خواهد که 
روی نیرو و ذهنیت مثبت حاصل از این عملکرد پیشروی 
کنند. نتیجه بازی مقابل افغانستان تبدیل به اولین پیروزی 
ایران در تاریخچه برگزاری این رقابت ها شد که توانسته در 
یک بازی 6 گل به ثمر برســاند و در صورت برد مقابل قطر، 
برای اولین بار از سال 20۱6 از مرحله گروهی صعود خواهند 
کــرد. در شــرایطی که این دیــدار، یک بازی مــرگ و زندگی 
برای قطر است. این تیم می داند هر چیزی غیر از یک برد، 
احتمالاً باعث حذف آنها از رقابت هایی خواهد شد که در 

سال ۱990 موفق به قهرمانی در آن شدند.«
 

3 تیم عربستانی به دنبال ستاره ایران

طارمی گزینه هواداران یونایتد
نشــریه »اوجوگو« پرتغال در گزارشــی از جانشین احتمالی 
مهــدی طارمی در خط حمله پورتو در فصل آینده خبر داد 
و نوشــت: »آرتیم دووبیک، مهاجم تیــم دنیپروی اوکراین 
گزینه اصلی برای تقویت خط حمله پورتو در صورت جدایی 
oldtraffordfaith�طارمی است.« در این میان، وبسایت 

ful  که متعلق به هواداران متعصب منچستریونایتد است، 
نوشت: »منچســتریونایتد در حال تلاش برای جذب یک 
مهاجــم جدید در این تابســتان اســت. هری کیــن گزینه 
رؤیایی است و این انتقال روی کاغذ و عمل، به مرگ رسیده 
اســت. اریک تن هاخ می توانــد به دنبــال بازیکن معتبری 
ماننــد کین یا به دنبــال بازیکن جوان تــری مانند گونچالو 
راموس باشــد، یا شــاید حتی یک راه حل موقت پیدا کند. 
طارمی قطعاً در دســته آخر قرار می گیرد. مهاجم اف ســی 
پورتو چهار سال گذشته را در لیگ برتر پرتغال گذراند و برای 
این تیم گلزنی کرد. فصل 23-2022 بهترین 
فصــل او تا به امروز بــود و او 3۱ گل در تمام 
رقابت هــا به ثمر رســاند. حــالا یک فصل 
از قــرارداد طارمــی باقــی مانــده و همین 
موضــوع باعث شــده تا احتمــال فروش 
اســت  گفتنــی  بــرود.«  بــالا  او 
اکــرم کومور خبرنــگار مطرح 
ترکیه ای متخصــص در نقل 
و انتقــالات فوتبــال اعــلام 
کرد 3 باشــگاه عربستانی 
الهلال، النصر و الاهلی در 
تلاش هستند تا طارمی را 

به خدمت بگیرند.«

فوتبال ایران

ورزشی20
دوشنبه  29 خرداد  1402  شماره 8211

فدراسیون 
فوتبال ایران 

در حالی 
از گزینه 

بودن برای 
میزبانی جام 

ملت های 
2027 آسیا 

انصراف 
داد که 

علتش نبود 
زیرساخت های 

مدنظر 
AFC در 

ورزشگاه های 
کشورمان 

و همچنین 
زمان کم برای 
تأمین شرایط 
موردنظر بوده 

است

صنعت سرگرمی و آقا جواد!

جواد خیابانی یا جام جهانی ندیده، یا وقتی به ورزشگاه 
آزادی برای گزارش می رود، فقط چمن سبز و جذابش را 
تماشا می کند. اگر او فقط چند بازی در جام جهانی قطر 
از نزدیک تماشا می کرد، بعید بود که پشت تریبون ملی 
با میلیون ها بیننده از شراکت ایران با عربستان و مصر و 
یونان در برگزاری جام جهانی حرف بزند. البته دوستان 
رســـانه ای نظرات دیگری دارنـــد؛ خیلی ها می گویند که 
آقا جـــواد »وایـــرال شـــدن« را دوســـت دارد و هرازگاهی 
جملاتـــی حیرت انگیـــز می گوید تا از یادهـــا و خاطره ها 
فراموش نشود. با همه این حرف ها، اگر خیابانی فقط 
به همین یک موضوع فکر می کرد که فدراسیون فوتبال 
در تأمیـــن لباس و زمین چمن اســـتاندارد برای تمرین 
تیم ملـــی درمانده اســـت، بعید بود که چنیـــن توقعات 

شگفت انگیزی را مطرح کند.
قطـــر در کمتـــر از ۱0ســـال پـــس از تصاحـــب میزبانـــی 
جام جهانی، شـــروع به ساخت هفت ورزشگاه مدرن با 
سیســـتم خنک کننده کرد و شـــهر های جدید پیرامون 
»دوحـــه قدیـــم« بنا کـــرد و در نهایت توانســـت بهترین 
جام جهانی تاریخ را برگـــزار کند. تصمیم برای میزبانی 
جام جهانی، همواره از سوی حاکمیت و مسئولان درجه 
یک هـــر کشـــوری اتخاذ می شـــود و معمولاً فدراســـیون 
فوتبـــال کوچک ترین و آخرین نهادی اســـت که در این 
پروژه بزرگ، بخشی از مسئولیت را می پذیرد. فیفا برای 
اعطـــای میزبانی، از بالاترین نهاد و مســـئول هر کشـــور 
ضمانت می گیرد که تمام پروژه ها مطابق اســـتاندارد و 

درخواست فیفا جلو برود.
بـــرای برگـــزاری یـــک رویـــداد بـــزرگ بین المللـــی، همه 
از جملـــه شـــهرداری شـــهر های میزبـــان،  دســـتگاه ها 
حمل و نقـــل  و الـــی آخـــر، همگـــی بـــرای برگـــزاری یک 
رویداد مطلوب تلاش می کنند و ساخت هتل برعهده 
یک وزارتخانه اســـت، مســـئولیت ایجاد خطـــوط مترو 
و گســـترش حمـــل و نقل عمومـــی قاعدتاً بـــا وزارت راه 
اســـت. آیا در ایران برای برگزاری دربی تهران همه این 

هماهنگی ها به درستی انجام می شود؟
غ از اینکه مهم ترین ورزشـــگاه ایران- یعنی ورزشگاه  فار
آزادی- به کارگاه ســـاختمانی تبدیل شـــده و بعید است 
که تا پایان فصل بعد هم سروســـامان بگیرد، جزئیات 
دیگری هم وجود دارد که هم ما می دانیم و هم خیابانی. 
وقتی اســـتقلال نمی تواند مجوز حرفه ای بگیرد، وقتی 
نزدیک بـــه ۱0 تیم از ۱6 تیم لیگ برتـــر در تهران تمرین 
می کنند و تیم هایی نظیر گل گهر و مس رفسنجان، تنها 
روز مســـابقه در شهرشان رؤیت می شوند، بحث درباره 
میزبانی از رویدادهای بین المللی عبث و بیهوده است؛ 
البته که همه متوجهیم که آقا جواد بهتر از ما همه این 
نکات و ریزه کاری ها را می داند اما بدون چنین حرف ها 

و ادعاهایی، تکلیف وایرال شدن چه می شود؟
پس خیلـــی خودمـــان را درگیر میزبانـــی از جام جهانی 
نکنیـــم و بگذاریم آقا جـــواد هم با حرف هـــا، متلک ها 
و جمـــلات عجیبش مدتـــی علاقه مندان بـــه فوتبال را 
ســـرگرم کند؛ اساساً فوتبال بخشی از صنعت سرگرمی 

در دنیاست!

سعید زاهدیان
روزنامه نگار

یادداشت

جـــواد خیابانی، مجـــری باســـابقه و قدیمی 
صدا و ســـیما، پنجشـــنبه گذشـــته در برنامه 
»ســـلام صبح بخیر« شبکه ســـه، به صحبت 
دربـــاره بحـــث میزبانـــی عربســـتان در جام 
جهانـــی 2030 یـــا 2034 پرداخـــت و مدعـــی 
شـــد که ایران نیز می تواند یکی از کشورهای 
میزبـــان این پیکارها باشـــد. او در بخشـــی از 
می خواهـــم  »مـــن  گفـــت:  صحبت هایـــش 
زنگ بیدار باشـــی را به مسئولان کشور بزنم. 
گفتـــه می شـــود کـــه عربســـتان می خواهـــد 
مشـــترکاً با مصر و یونان، جـــام جهانی 2030 
را برگـــزار کند. این یعنی میزبانی کشـــورهای 
تمدن هـــای قدیـــم. آیا ایـــران تمـــدن قدیم 
هست یا نیست؟ هســـت! پس خیلی خوب 
اســـت که ما نیز مشـــارکت کـــرده و خودمان 
را مطـــرح کنیـــم. یعنـــی یـــک جـــام جهانی 
گفت و گـــوی تمدن هـــا راه بندازیـــم که همه 
تمدن ها در آن هســـتند. اگر قرار باشد جام 
جهانی 2030 یا 2034 به میزبانی عربســـتان، 
یونان و مصر برگزار شـــود، واقعـــاً جای ایران 

خالی اســـت.«
 

انصراف از میزبانی جام ملت های 2027
خیابانی در شـــرایطی این خواســـته را مطرح 
کرده کـــه این اتفاق با شـــرایط فعلـــی فوتبال 
ایـــران، بیشـــتر به یـــک رؤیـــا شـــباهت دارد. 
بیست و پنجم مهر ماه ســـال گذشته بود که 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا، قطر را به عنوان 

میزبـــان جام ملت هـــای 2023 آســـیا معرفی 
کـــرد و در ادامـــه هیـــأت اجرایـــی AFC نیز با 
اعلام انصراف ســـه کشـــور ایـــران، اســـترالیا 
و ازبکســـتان، از هند و عربســـتان بـــه عنوان 
گزینه هـــای نهایـــی میزبانـــی این مســـابقات 
در ســـال 2027 نـــام بـــرد. ایـــن در حالی بود 
کـــه فدراســـیون فوتبـــال از حدود دو ســـال و 
نیـــم قبـــل از آن، آمادگی خود را برای کســـب 
میزبانی ایـــن رقابت ها  اعـــلام و مدارکی را به 
کنفدراســـیون تقدیم کرده بـــود، اما در تاریخ 
2۱ مهـــر ۱40۱، انصراف خـــود را از میزبانی این 
مســـابقات اعلام کرد. درباره موضوع انصراف 
ایران از این مسابقات، موارد مختلفی مطرح 
شـــده اما یکی از مهم ترین عوامـــل آن، نبود 
زیرساخت های مدنظر AFC در ورزشگاه های 
کشـــورمان و همچنین زمان کم بـــرای تأمین 

شـــرایط موردنظر بوده اســـت.
 

VAR سکوهای خراب آزادی و
نداشتن زیرســـاخت های لازم، موضوع بسیار 
مهمی اســـت که فوتبـــال ایران در ســـال های 
اخیـــر با آن دســـت بـــه گریبان بوده اســـت. 
ورزشـــگاه آزادی تهـــران کـــه نزدیـــک بـــه 50 
ســـال از ســـاخت آن می گذرد، ایـــن روزها در 
وضعیت مناســـبی قـــرار ندارد و تماشـــاگران 
دوم  طبقـــه  ســـکوهای  از  قســـمت هایی  در 
آن نمی تواننـــد حضـــور پیـــدا کننـــد و بازی ها 
از  یکـــی  همچنـــان   VAR کننـــد.  تماشـــا  را 
بزرگترین کمبودهای فوتبال ایران اســـت که 
با وجـــود قول هـــای فراوانی که دربـــاره آوردن 
آن داده شـــده، هنوز عملی نشـــده و تیم ها از 
اینکـــه کمک داور ویدیویـــی در بازی ها وجود 
نـــدارد، اعتـــراض دارنـــد. داوران و کمک های 
آنها از داشـــتن یک هدســـت معمولـــی که در 

طـــول بـــازی با آن بـــا یکدیگـــر ارتبـــاط برقرار 
کننـــد، بی بهره اند و مشـــکلات بســـیار دیگر 
که در بحث گرفتـــن میزبانی های بین المللی 

است. مهم  بســـیار 
 

میزبانی های مهم ایران در دو دهه اخیر
ایـــن روزهـــا در شـــرایطی از حضـــور تیم ملی 
در تورنمنـــت کافـــا و بـــازی بـــا افغانســـتان و 
قرقیزســـتان انتقـــاد می شـــود کـــه نگاهی به 
فهرســـت بازی های تیـــم ملی در ســـال های 
اخیر، نشـــان می دهد که ایـــران در بازی های 
بســـیار کمی، میزبان تیم های مهـــم فوتبال 
جهـــان و حتی آســـیا بوده اســـت. بـــه غیر از 
بازی اخیر ایران و روســـیه که در تهران برگزار 
شـــد و روس ها بـــه خاطر شـــرایط خاصی که 
در آن هســـتند و از سوی یوفا تحریم شده اند 
و بـــه همین خاطـــر، حاضر بـــه بازی بـــا تیم 
ملـــی در تهران شـــدند، چه تیـــم ملی مهمی 

در خاک ایـــران مقابل کشـــورمان قرار گرفته 
است؟ بازی دوســـتانه با کره جنوبی در سال 
20۱9 و بـــازی دوســـتانه با ژاپن در ســـال 20۱5 
بازی هـــای  مهم تریـــن  آزادی،  ورزشـــگاه  در 
تدارکاتی اســـت که تیم ملـــی در تهران برگزار 

است.  کرده 
کـــه  دیـــداری  مهم تریـــن  هـــم  آن  از  قبـــل 
ایـــران میزبـــان آن بـــوده در ســـال 2004 برابر 
آلمـــان بود کـــه به خاطـــر حمایـــت ژرمن ها 
از زلزلـــه زدگان بـــم در آزادی برگـــزار شـــد که 
حـــدود دو دهـــه از آن می گـــذرد. بنابراین به 
نظر می رســـد که فدراســـیون فوتبال ایران در 
این شـــرایط با مســـائل زیادی بـــرای میزبانی 
روبه رو باشـــد که مهمتریـــن آن، تحریم های 
ظالمانـــه ای  اســـت کـــه  کشـــورمان دچـــار 
آن اســـت و بایـــد بـــرای حل مشـــکلات تمام 
دســـتگاه ها و نهادها دســـت در دســـت هم 

. هند د

تمدید قرارداد با 5 بازیکن و جدایی 2 بازیکن از جمع سرخپوشان

گل محمدی با خیال آسوده از تعطیلات بازگردد!

تیم هــای پرســپولیس و اســتقلال روزهــای 
پرابهامی را پشــت ســر می گذارنــد و در واقع 
هــواداران ایــن 2 تیــم بــا کوهــی از ســؤالات 
مواجــه هســتند؛ ســؤالاتی کــه شــاید هیــچ 
کــس به جــز مدیران ایــن 2 باشــگاه نتوانند 
پاســخگوی آن باشند. در خصوص استقلال 
باید گفت که این باشــگاه بــا جدایی ریکاردو 
ســاپینتوی پرتغالی به دنبال ســرمربی است 
اما شــرایط پرســپولیس متفاوت تر از رقیب 
دیرینه اش اســت چرا که یحیی گل محمدی 
یک فصل دیگر با سرخپوشــان قرارداد دارد و 
خیال سرخپوشــان از این نظر راحت است. 
البته این قرارداد نمی تواند حاشیه امنی برای 
مدیران ســرخ باشــد چرا که تا کنون تکلیف 
ادامــه همــکاری گل محمدی با پرســپولیس 

مشخص نشده و او تا به اینجا هیچ جلسه ای 
بــا رضــا درویــش، مدیرعامــل پرســپولیس 
نداشته، به این دلیل وضعیت ادامه همکاری 
یحیی با سرخپوشــان یکی از سؤالات اصلی 
هــواداران پرســپولیس اســت. در ایــن بین 
حســین خبیری، عضو هیأت مدیره باشــگاه 
ادامــه همــکاری  پرســپولیس در خصــوص 
یحیی با پرســپولیس بــه »ایران« مــی گوید: 
»گل محمدی یک فصل دیگر با پرســپولیس 
قــرارداد دارد و او ســرمربی تیــم ما اســت. او 
روزانــه برای اطلاع از وضعیت باشــگاه با رضا 
درویــش در تمــاس اســت و درویــش او را در 
جریان مسائل مختلف قرار می دهد. به هیچ 
وجــه بحث جدایی او از پرســپولیس مطرح 
نیســت و او در حال اســتراحت اســت.« این 
ادعای عضو هیأت مدیره باشگاه ثابت می کند 
که اگر اتفاق خاصی نیفتد، پرسپولیس فصل 
بیســت و ســوم را با یحیی آغــاز خواهد کرد. 
امــا قطعــاً گل محمدی بــرای ادامــه همکاری 
بــا سرخپوشــان درخواســت هایی دارد کــه 
مهم ترین آن تمدید قرارداد با ستاره های این 

تیم است.

ستاره هایی که می مانند
میلاد سرلک، امید عالیشاه، سعید صادقی، 
عیســی آل کثیــر و گئورگــی گولســیانی جزو 
بازیکنان باکیفیتی هســتند که یحیی تمایل 
دارد با این بازیکنان قرارداد امضا شــود. البته 
سرخپوشــان بــرای ادامــه همــکاری بــا ایــن 
بازیکنان باید وارد مذاکره شــوند که تا کنون 
این مذاکرات با برخی از بازیکنان آغاز شــده 
اســت. امید عالیشــاه، کاپیتان سرخپوشان 
در مصاحبــه ای در خصــوص تمدید قــرارداد 
اعــلام کرد: »کســی با من تماســی نگرفته و 
منتظر هســتیم ببینیم باشگاه چه تصمیمی 
دارد.« این صحبت ها نشان از علاقه عالیشاه 
به ادامــه همــکاری دارد. گولســیانی، مدافع 
گرجستانی سرخپوشــان هم خواستار ادامه 
همکاری با سرخپوشان اســت. او قرار است 
پــس از پایــان فیفــادی بــه ایــران بیایــد و با 
سرخپوشان مذاکره کند. در خصوص آل کثیر 
هم باید بگوییم که توافق ابتدایی باشــگاه با 
ایــن بازیکــن انجــام شــده و احتمــال ادامه 
همکاری آل کثیر با سرخپوشــان زیاد اســت. 
از این اســامی میلاد ســرلک و سعید صادقی 

می مانند که این دو هم تمایل دارند فصل بعد 
هم در جمع سرخپوشان باشند و این موضوع 
تا حدود زیادی باعث می شود تا گل محمدی با 

خیال آسوده از تعطیلات بازگردد.

وضعیت بازیکنان با بند جدایی
چنــد بازیکــن پرســپولیس هــم در صــورت 
پیشــنهاد خارجــی می توانند قــرارداد خود را 
فســخ کنند کــه علیرضــا بیرانونــد، مرتضی 
پورعلــی گنجی و مهدی عبــدی از جمله این 
بازیکنــان هســتند. در حالی کــه بیرانوند در 
اردوی تیــم ملــی در تورنمنــت کافــا حضــور 
داشت، نوتیس )اخطار( ابتدایی او به باشگاه 
پرسپولیس رسید تا این باشگاه طبق بندهای 
قــرارداد، مطالبــات و پاداش هــای بیرانوند را 
پرداخت کند. قرار بر این اســت تا مســئولان 
باشــگاه در روزهــای آینــده نه تنهــا مطالبات 
بیرانوند، بلکه مطالبات سایر بازیکنان را هم 
پرداخت کنند. گل محمدی در صحبتی که با 
مسئولان باشگاه داشت، تأکید زیادی کرد که 
مشــکل بیرانوند برای ادامه همکاری برطرف 
شــود تــا ایــن دروازه بان هیــچ بهانــه قانونی 

برای فســخ قــرارداد نداشــته باشــد. مرتضی 
پورعلی گنجــی و مهــدی عبــدی بازیکنانــی 
هستند که تاکنون پیشنهاد خارجی ندارند و 

در این صورت در پرسپولیس می مانند.

دیاباته و پریرا نزدیک در خروجی
یکی دیگر از مسائلی که در حال حاضر مطرح 
اســت، موضوع لیست خروجی پرسپولیس 
اســت کــه البته تــا کنــون یحیی لیســتی در 
خصــوص عــدم همکاری بــا بازیکنــان فصل 
قطعــاً  البتــه  اســت.  نــداده  ارائــه  گذشــته 
بازیکنانی هســتند که مســئولان باشگاه باید 
مسیر خروج از باشگاه را نشان دهند که یکی 
از این بازیکنان لئاندرو پریرای برزیلی است. 
او که در نیم فصل با قرارداد یک فصل و نیمه 
به جمع سرخپوشان اضافه شد هیچ عملکرد 
مثبتی در این تیم نداشت و به احتمال زیاد از 
جمع سرخپوشان جدا خواهد شد. علاوه بر 
این قرارداد شیخ دیاباته هم به پایان رسیده و 
با توجه به مصدومیت های پیاپی این بازیکن 
بعیــد به نظــر می رســد که ســرخ ها قــرارداد 

جدیدی با این بازیکن منعقد کنند. 

عکس ها : نعیم احمدی/ ايران

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

سوژه

قلعه نویی: آزادی نیاز به بازسازی اساسی دارد
امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی درمورد بازسازی ورزشگاه آزادی، گفت:» ورزشگاه آزادی یک ابرپروژه است. باید نگاه 

ملی به استادیوم آزادی داشته باشیم و آن را بازسازی اساسی کنیم. هیچ جای دنیا چنین مجموعه ورزشی وجود ندارد. 
شاید دهکده آسیایی و دهکده المپیکی باشد اما مجموعه ورزشی ای که همه چیز را داشته باشد، شاید در دنیا فقط 
چند عدد باشد. از دولتمردان خواهش می کنم نگاه ملی به مجموعه آزادی داشته باشند و بودجه کافی را در اختیار 

وزارت ورزش بگذارند. از منظور، رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز خواهش می کنم نگاهش ملی باشد. پس از چند 
دهه قرار است این استادیوم بازسازی شود اما خوب است اساسی بازسازی شود نه اینکه فقط بخشی از سکوها را درست 

کنند. خواهش دارم از ابتدای ورود به مجموعه حتی آن جنگل ها، درخت ها، آسفالت، خود سالن ها، استخر و... را 
نگاهی ملی داشته باشند. باید بودجه کافی را در اختیار بگذارند تا اگر قرار به بازسازی است، این کار اساسی انجام شود. 

الان هم پیشرفت کار را می بینیم. مقاوم سازی سکوها در حال انجام است و باید این کار تکمیل شود. ورزشگاه آزادی 
نیاز به تغییرات اساسی و به روز دارد. باید جای رختکن های ورزشگاه تغییر کند تا دیگر بین 2 نیمه تیم ها برای رسیدن 

به نیمکت، 8-7 دقیقه مسیر را طی نکنند. از سجادی می خواهم از این طرح دفاع کرده و بودجه کافی بگیرد تا یک 
ورزشگاه نو به وجود بیاید. کار زمانی سرعت پیدا می کند که پشتوانه مالی، مدیریتی و فنی داشته باشد. تنها مشکل ما 

همان مسائل مالی است که ان شاءالله دولت پرداخت می کند.«

ـــرش بـ

حضور پروفسور در اردوی تیم ملی

برانکو: از دیدن دوستان قدیمی ام لذت بردم

حامد جیرودی
روزنامه نگار

دست به نقد

 هزار دلیل دارد 
آقای خیابانی!

چرا نمی توانیم میزبان جام جهانی باشیم!؟


